

Wind Rose

Trollslayer

Release Date: 04.10.2024

WIND ROSE's Ultimate Dwarven Journey Continues on *Trollslayer*

Italian dwarven power metal army **WIND ROSE** returns to the forge with their new album, ***Trollslayer***, out October 4, 2024 via Napalm Records! Exploding onto the scene with viral appearances on TikTok and amassing almost half a million followers on the platform, as well as almost a million monthly listeners, **WIND ROSE** have solidified their reputation as a powerhouse in the modern power metal scene.

Everyone remembers **WIND ROSE's** breakout hit, "*Diggy Diggy Hole*" from ***Wintersaga***, which amassed over 50 million streams and views across platforms. Their subsequent album, ***Warfront***, further cemented their popularity, debuting Top 10 on the US Current Hard Music Albums chart. ***Trollslayer*** arrives right before their biggest and most immense European tour ever alongside **Powerwolf** and **Hammerfall**, and promises the perfect blend of signature party anthems alongside select deeper, more serious tracks.

Trollslayer starts-off with the epic instrumental "*Of Ice and Blood*", setting the stage for the fiery energy to come. Next up is the electrifying "*Dance of the Axes*", a potent mix of catchy refrains and guttural growls. It is directly followed by two party anthems, "*The Great Feast Underground*" – which overtakes the listener with crazy dwarven drinking rhythms – as well as throwing the gauntlet with the anthem "*Rock and Stone*", a party track inspired by space dwarf first-person shooter video game Deep Rock Galactic. The album continues with three deep and catchy anthems – the fast "*Home of the Twilight*", the upbeat "*To Be a Dwarf*", and the Warhammer-inspired title track "*Trollslayer*". The album concludes with the gripping "*No More Sorrow*", showcasing **WIND ROSE's** ability to weave moments of emotional depth into their music. This track proves that even the mightiest dwarven warriors carry the weight of loss and hardship!

Trollslayer brings the listener into an unforgettable journey through the caves of metal, capturing the epic, medieval spirit of the dwarves!

WIND ROSEs ultimative Zwergen Metal Party geht auf Trollslayer weiter!

Die italienische Zwergen-Metal Armee **WIND ROSE** kehrt aus der Schmiede zurück und liefert ihr neues Album **Trollslayer**, das am 4. Oktober 2024 über Napalm Records erscheint! Die Power Metaller haben nicht nur die Million Hörer auf Spotify geknackt, sondern auch mehrere Millionen TikTok Views gesammelt und ihren Status in der Szene in den letzten Jahren zementiert!

Den Durchbruch hatten sie mit ihrem Über Hit „*Diggy Diggy Hole*“ vom **Wintersaga** Album, der über 50 Millionen Streams und Aufrufe auf allen Plattformen erreichte, sowie auf jedem Festival über den Zeltplatz hallt. Mit dem Nachfolgealbum **Warfront** erreichten sie erstmals die Top 10 der US Current Hard Rock Charts und die Top 25 der Albumcharts in Deutschland. Das neue Album **Trollslayer** ist der perfekte Mix aus absoluten Partyhymnen und tiefschürfenden, ernsthaften Tracks und erscheint direkt vor Start der größten Europa Tour der Bandgeschichte zusammen mit **Powerwolf** und **Hammerfall**.

Der instrumentale Album Opener „*Ice and Blood*“ legt die Grundlage für das vor Energie strotzende Album. Das folgende „*Dance of the Ashes*“, nimmt Tempo auf und die eingängigen Refrains werden mit tiefen Growls angereichert. Mit dem Trinklied „*The Great Feast Underground*“ und dem vom Weltraum-Zwergen Ego Shooter Game Deep Rock Galactic inspirierte „*Rock and Stone*“ startet die Zwergen Party durch. Das schnelle „*Home of the Twilight*“, das zurückgenommene „*To Be A Dwarf*“ und der von Warhammer inspirierte Titeltrack „*Trollslayer*“ nehmen zwischenzeitlich das Tempo raus, bevor das Zwergenfest mit dem ergreifenden Finale „*No More Sorrow*“ endet. **WIND ROSE** stellen unter Beweis, dass sie von Party bis Emotionalität alles beherrschen und auch der mächtigste Zwergenkrieger von Verlust und Entbehrung eingeholt werden kann.

Trollslayer nimmt den Hörer mit auf eine unvergessliche Reise durch Höhlen voll Metal und fängt den epischen und mittelalterlichen Geist der Zwerge ein.

